
Factotum tie-in

Factotum tie-in_下载链接1_

著者:Charles Bukowski

出版者:Ecco

出版时间:2006-8-15

装帧:Paperback

isbn:9780061131271

http://www.allinfo.top/jjdd


One of Charles Bukowski's best, this beer-soaked, deliciously degenerate novel follows
the wanderings of aspiring writer Henry Chinaski across World War II-era America.
Deferred from military service, Chinaski travels from city to city, moving listlessly from
one odd job to another, always needing money but never badly enough to keep a job.
His day-to-day existence spirals into an endless litany of pathetic whores, sordid
rooms, dreary embraces, and drunken brawls, as he makes his bitter, brilliant way from
one drink to the next. Charles Bukowski's posthumous legend continues to grow.
"Factotum" is a masterfully vivid evocation of slow-paced, low-life urbanity and
alcoholism, and an excellent introduction to the fictional world of Charles Bukowski.
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我醉酒的灵魂比这个世界上所有死去的圣诞树更悲伤

-----------------------------
I couldn't get it up?

-----------------------------
布考斯基的风格就是这样，很颓废，很得过且过，很古怪的语言魅力。印象最深的一段
是临时休工让大家留下自己的姓名和联系方式，Chinaski看着穿着白工服的男人们觉得
他们是那些会在晚宴上翩翩起舞的人，然后就一个人没留下任何信息就离开了。Factot
um和我第一本读的Women感觉很像，成天混日子，沉浸在廉价酒精和性感的疯女人当
中，只不过这本里面Chinaski还是个杂工而不是举世闻名的大作家。讽刺的是，不论如
何Chinaski的生活态度和生活本身似乎没有太大的区别，钱对于他似乎只是赢得更好的
酒精和更辣的女人的工具。这本的结局和我当时看Women的感觉一样，戛然而止，但
是恰到好处。

-----------------------------
……牛逼的没话说

-----------------------------
全片口语化的对话写作深得我心，loser的编年史，又丧又mean而又无奈

-----------------------------
布考斯基即我的精神偶像。

-----------------------------
男主叫中国司机。。。

-----------------------------
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书评

【勝てに生きろ】 ……
おれはベッドに入ってワインを開け、硬く枕を折り畳むと背中に当てて、深く息を吸
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い込んだ。暗闇のなか、窓の外を見た。一人になったのは五日ぶりだった。おれには
孤独が必要だった。 ……
他のやつに食べ物や水が必要なように、一人になれないと、おれ...  

-----------------------------
Factotum tie-in_下载链接1_

http://www.allinfo.top/jjdd

	Factotum tie-in
	标签
	评论
	书评


